
بدون عنوان

شماره پرسش: ۱۲۱۱۳
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متن پرسش

سلام: چرا باید قوانین حاکم بر طبیعت و یا کلا قوانین حاکم بر عالم را ثابت و محکم بدانیم؟ لطفا

دلیل این امر را بیان کنید.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: چون قوانیناند و اگر ثابت نباشند که به آنها قوانین نمیگویند. اگر متوجه

قاعدهمندبودن آنها شوند نام قانون یا اصل بر آن میگذارند. موفق باشید


